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Rada Miejska w Kunowie 
Radni-Sesja 

Protokół nr CI.2023  

z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 28 września 2023  

Obrady rozpoczęto 28 września 2023 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:53 tego samego 
dnia. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 
Na mocy art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 

z 2023 r. poz. 40, 572, 1463 i 1688) obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za 
pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania sesji są udostępniane w Biuletynie 
Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 
1. Jadwiga Banasik 
2. Katarzyna Banasik 
3. Piotr Bek 
4. Marta Ćwik 
5. Renata Ćwiklińska 
6. Barbara Domagała 
7. Jarosław Jałocha 
8. Teresa Łucka 
9. Marek Mikos 
10. Jolanta Ożdżyńska 
11. Maria Pająk 
12. Piotr Rakoczy 
13. Darek Różalski 
14. Cezary Szwajda 
15. Grzegorz Wanat 
 

Sesję Rady Miejskiej w Kunowie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Bek, 
przywitał wszystkich obecnych radnych oraz pozostałych uczestników sesji i stwierdził 
obecność 13 radnych, co stanowiło kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.  
 
Lista obecności radnych Rady Miejskiej w Kunowie stanowi załącznik Nr 1 do protokołu,  
Lista obecności zaproszonych gości na sesję Rady Miejskiej w Kunowie stanowi załącznik Nr 2 
do protokołu,  
Lista obecności sołtysów uczestniczących w sesji stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
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2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że porządek 
obrad wraz z materiałami do procedowania został udostępniony radnym na tabletach 
(w systemie e- Sesja) i zapytał czy są pytania lub uwagi do proponowanego porządku obrad. 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 31.08.2023r.  
4. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2023 -2037.  
5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2023 
rok.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki 
Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie na rok 2023.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury Gminy 
Kunów.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Miasta i Gminy Kunów obejmującego sołectwo Prawęcin.  
9. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie w okresie między 
sesjami.  
10. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie między 
sesjami.  
11. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań.  
12. Wolne wnioski i informacje.  
13. Zakończenie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że w dniu 

21.09.2023 r. wpłynął wniosek Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie o dodanie do porządku 

obrad dwóch dodatkowych projektów uchwał: 

- w sprawie dopłaty dla grup taryfowych odbiorców usług zbiorowego odprowadzenia 

ścieków z terenu Miasta i Gminy Kunów, 

- w sprawie dopłaty dla grup taryfowych odbiorców usług zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

z terenu Miasta i Gminy Kunów. 

 

Ponadto Przewodniczący nadmienił, że dodatkowe projekty uchwał zostały omówione na 

posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w dniu 

25.09.2023 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie wniosek 
o dodanie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie dopłaty dla grup taryfowych 
odbiorców usług zbiorowego odprowadzenia ścieków z terenu Miasta i Gminy Kunów, jako 
punktu 7. 
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Głosowano w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie dopłaty dla grup taryfowych 
odbiorców usług zbiorowego odprowadzenia ścieków z terenu Miasta i Gminy Kunów, jako 
punktu 7.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Teresa 
Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Marta Ćwik, Barbara Domagała 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie zdecydowała 
o dodaniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie dopłaty dla grup taryfowych 
odbiorców usług zbiorowego odprowadzenia ścieków z terenu Miasta i Gminy Kunów, jako 
punktu 7. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie wniosek 
o dodanie do porządku obrad projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie dopłaty dla grup 
taryfowych odbiorców usług zbiorowego zaopatrzenia w wodę z terenu Miasta i Gminy 
Kunów, jako punktu 8. 

Głosowano w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie dopłaty dla grup taryfowych 
odbiorców usług zbiorowego zaopatrzenia w wodę z terenu Miasta i Gminy Kunów, jako 
punktu 8. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Teresa 
Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Marta Ćwik, Barbara Domagała 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie zdecydowała 
o dodaniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie dopłaty dla grup taryfowych 
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odbiorców usług zbiorowego zaopatrzenia w wodę z terenu Miasta i Gminy Kunów, jako 
punktu 8. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie porządek 
obrad po zmianach. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia porządku obrad po zmianach.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Teresa 
Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Marta Ćwik, Barbara Domagała 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła 
porządek obrad po zmianach.  
 
Porządek obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 20.09.2023 r. stanowi załącznik Nr 4 do 
protokołu.  

Wniosek o dodanie do porządku obrad dodatkowych projektów uchwał z dnia 21.09.2023 r. 
stanowi załącznik Nr 5 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 31.08.2023r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że treści 
przedmiotowego protokołu została udostępniona radnym na tabletach (w systemie e-sesja) 
i zwrócił się do radnych czy mają pytania lub wnoszą uwagi do treści przedstawionego 
dokumentu.  
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 31.08.2023 r. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 31.08.2023r.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Teresa 
Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Marta Ćwik, Barbara Domagała 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła protokół 
z sesji Rady Miejskiej z dnia 31.08.2023 r. 

Oryginał protokołu znajduje się w teczce znak: Nr: Or.0002.3.2023  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 

4. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2023 -2037. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnik Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2023 -2037. 
 
Wyniki głosowania 
ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Teresa 
Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Marta Ćwik, Barbara Domagała 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr CI.656.2023 o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2023 -2037 stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 

5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
2023 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnik Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2023 
rok. 
 
Wyniki głosowania 
ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
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Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Teresa 
Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Marta Ćwik, Barbara Domagała 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr CI.657.2023 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Gminy Kunów na 2023 rok stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu 
Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie na rok 2023. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnik Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki 
Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie na rok 2023.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Teresa 
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Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Marta Ćwik, Barbara Domagała 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr CI.658.2023 w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej 
dla Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie na rok 2023 stanowi załącznik 
Nr 8 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty dla grup taryfowych odbiorców usług zbiorowego 
odprowadzenia ścieków z terenu Miasta i Gminy Kunów. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnik Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie dopłaty dla grup taryfowych odbiorców usług zbiorowego 
odprowadzenia ścieków z terenu Miasta i Gminy Kunów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Teresa 
Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary 
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Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 

Marta Ćwik, Barbara Domagała 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr CI.659.2023 w sprawie dopłaty dla grup taryfowych odbiorców 
usług zbiorowego odprowadzenia ścieków z terenu Miasta i Gminy Kunów stanowi załącznik 
Nr 9 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty dla grup taryfowych odbiorców usług zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę z terenu Miasta i Gminy Kunów. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnik Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie dopłaty dla grup taryfowych odbiorców usług zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę z terenu Miasta i Gminy Kunów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Teresa 
Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary 
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Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Marta Ćwik, Barbara Domagała 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr CI.660.2023 w sprawie dopłaty dla grup taryfowych odbiorców 
usług zbiorowego zaopatrzenia w wodę z terenu Miasta i Gminy Kunów stanowi załącznik 
Nr 10 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury Gminy 
Kunów. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Sekretarz Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Sekretarz Gminy Aneta Szloser-Tyczyńska przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Wiceprzewodniczącego 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Jarosława Jałochę 
o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki 
Społecznej Jarosław Jałocha przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego 
projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury Gminy 
Kunów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Teresa 
Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary 
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Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Marta Ćwik, Barbara Domagała 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr CI.661.2023 w sprawie zamiaru połączenia samorządowych 
instytucji kultury Gminy Kunów stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego sołectwo Prawęcin. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że procedowany 

projekt uchwały został sporządzony zgodnie z ustawą o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym m.in. poprzez wyłożenie do publicznego wglądu. Do przedmiotowego projektu 
uchwały w wyznaczonym terminie nie wpłynęła żadna uwaga od uprawnionych podmiotów. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 
merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  

Inspektor Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Kinga Sarna przedstawiła 
projekt procedowanej uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 
Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renatę Ćwiklińską o przedstawienie 
opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renata 
Ćwiklińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 
Ponadto Przewodnicząca zgłosiła ustny wniosek o odczytanie w formie skróconej projektu 
uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 
i Gminy Kunów obejmującego sołectwo Prawęcin, ze względu na jego obszerność 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek nadmienił, że całość projekt 
procedowanej uchwały została omówiona na posiedzeniu komisji w dniu 25.09.2023 r. 
i poddał pod głosowanie przedmiotowy wniosek. 

 
Głosowano wniosek w sprawie: 
odczytania w formie skróconej projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego sołectwo Prawęcin, 
ze względu na jego obszerność.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Teresa 
Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Marta Ćwik, Barbara Domagała 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła wniosek 
formalny o odczytanie w formie skróconej projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego sołectwo 
Prawęcin, ze względu na jego obszerność. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Miasta i Gminy Kunów obejmującego sołectwo Prawęcin. 

Wyniki głosowania 
ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Teresa 
Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Marta Ćwik, Barbara Domagała 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr CI.662.2023 w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego sołectwo Prawęcin 
stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
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11. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie w okresie 
między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że: 

- 1 września uczestniczył w obchodach 84-tej rocznicy wybuch II Wojny Światowej na 
cmentarzu parafialnym w Kunowie, 

- 9 września wziął udział w święcie pieczonego ziemniaka organizowanego przez 
Stowarzyszenie Oświatowe „Przyjazna Szkoła” oraz Koło Gospodyń Wiejskich w Wymysłowie, 

- 10 września uczestniczył w uroczystościach jubileuszu 100-lecia Ochotniczej Straży Pożarnej 
w Janiku, 

- 21 września uczestniczył w uroczystym odbiorze sieci kanalizacyjnej w Janiku, 

- 22 września przedstawiciele Rady Miejskiej w Kunowie wzięli udział w odbiorze nowego 
samochodu strażackiego do wyposażenia jednostki OSP w Janiku, 

- 26 i 27 września uczestniczył w turnieju piłki nożnej o Puchar Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Kunowie, rozgrywanego na hali sportowej PSP im. A. Hedy „Szarego” przy 
ul. Fabrycznej 1 w Kunowie, 

- 26 września brał udział w spotkaniu wspomnieniowy poezji Bogusława Pasternaka 
zorganizowanym przez Stowarzyszenie „Witulin nad Świśliną”, Śr5odowiskowy Dom 
Samopomocy i Koło Gospodyń Wiejskich w Dołach Biskupich. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

12. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie między 
sesjami. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek oddał głos Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi.  
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że sprawozdanie 

z działalności Burmistrza w okresie między sesjami zostanie opublikowane na stronie 
internetowej urzędu oraz na jego profilu Facebook.  
 

Kserokopia sprawozdania Nr Or.0057.10.2023 z działalności Burmistrza Miasta i Gminy 

w Kunowie w okresie między sesjami (od 31.08.2023 r. do 28.09.2023 r.), stanowi załącznik 

Nr 13 do protokołu.  

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad.  

 
13. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 
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W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że wpłynęły do niego 

interpelacje od radnych: Renaty Ćwiklińskiej i Grzegorza Wanata. Przewodniczący poprosił 
o przedstawienie przedmiotu złożonych interpelacji i udzielił głosu Radnej Renacie 
Ćwiklińskiej. 

Radna Renata Ćwiklińska złożyła interpelacje: 
- w sprawie udrożnienia przepustu w drodze powiatowej biegnącej od miejscowości 
Chocimów przez Bukowie oraz utwardzenie pobocza przy przystanku ze względu na 
załamywanie się nawierzchni asfaltowej drogi, adresowaną do Powiatu Ostrowieckiego - 
kserokopia interpelacji stanowi załącznik Nr 14 do protokołu, 
- w sprawie wymiany drzwi wejściowych w budynku po byłej szkole podstawowej w Bukowie 
ze względu na ich zły stan- kserokopia interpelacji stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 
Ponadto Radna Renata Ćwiklińska w imieniu mieszkańców zwróciła się zapytaniem, czy jest 
możliwości przebadania przez Inspektora Sanitarnego przydatności wody do spożycia w tzw. 
„źródełku” m.in. w związku z zaistniałą sytuacją braku przydatności wody do spożycia 
z wodociągów Biechów i Doły Biskupie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi 
Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że interpelacja 
kierowana do powiatu zostanie przekazana według właściwości, a w odniesieniu do pytania 
dotyczącego badania wody w „źródełku” poprosił o udzielenie odpowiedzi mecenas Ewelinę 
Płatek-Kosior. 

Mecenas Ewelina Płatek-Kosior poinformowała, że po weryfikacji stanu prawnego 
„źródełka” stwierdzono, że jest ono własnością powiatu ostrowieckiego, gdyż wybija na 
działce będącej jego własnością. Ponadto przeprowadzenie badań wody pochodzącej z tego 
źródła byłoby bezprawne, ze względu na fakt, iż nie stanowi ono źródła wody pitnej dla 
mieszkańców. Korzystanie z wody pochodzącej ze „źródełka” jest na odpowiedzialność osób 
korzystających z niej.  

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej dodał, że każdy na własny koszt może 
wykonać badania przydatności wody do spożycia w inspektoracie sanitarnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy w związku ze 
stwierdzeniem, że przedmiotowe „źródełko” jest własnością powiatu ostrowieckiego istnieje 
możliwość zwrócenia się do powiatu o wykonanie badań przydatności tej wody do spożycia. 

Mecenas Ewelina Płatek-Kosior poinformowała, że powiat ostrowiecki nie ma 
obowiązku dostarczania wody pitnej dla mieszkańców, co skutkuje również brakiem 
możliwości wykonania takich badań. Zaopatrzenie mieszkańców w wodę należy do zadań 
gminy i jest ono realizowane poprzez gminne sieci wodociągowe.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu sołtys wsi Udziców 
Jadwidze Mikos. 

Sołtys wsi Udziców Jadwiga Mikos poinformowała, że woda przydatna do spożycia nie 
została dowieziona dla mieszkańców Udzicowa i zapytała kiedy to nastąpi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poprosił o udzielenie odpowiedzi 
Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosława 
Wasilewskiego.  

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosław 
Wasilewski poinformował, że po nadesłaniu informacji przez Państwowego Powiatowego 
Inspektora Sanitarnego w Ostrowcu Świętokrzyskim dotyczącej skażenia wody bakteriami coli 
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zostały podjęte działania związane z zamknięciem sieci wodociągowej i jej dezynfekcją. 
W odniesieniu do ujęcia wody w miejscowości Doły Biskupie przedmiotowa sieć jest zasilana 
z ujęcia wody „Kunów Agromet”. Ujęcie wody w miejscowości Biechów nie ma możliwości 
przekierowania na inne zasilanie, a przywrócenie dostaw wody może nastąpić dopiero po 
uzyskaniu pozytywnych badań wody ze zdezynfekowanego wodociągu, co potrwa około 
tygodnia. Przez ten czas woda do miejscowości zasilanych z ujęcia wody w Biechowie będzie 
dowożona beczką. Ponadto została udostępniona woda na bazie ZGKM w Kunowie dla osób 
prywatnych, które mają możliwości zaopatrzenia się w wodę indywidualnie. 
Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosław Wasilewski w 
odniesieniu do pytania sołtys wsi Udziców poinformował, że dziś będzie dowieziona woda dla 
mieszkańców wsi. 
 
Do obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie dołączyła Radna Barbara Domagała.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnemu Grzegorzowi 
Wanatowi. 

Radny Grzegorz Wanat w imieniu mieszkańców ul. Grabowieckiej w Kunowie złożył 
interpelację o wyremontowanie bocznej uliczki ul. Grabowieckiej - kserokopia interpelacji 
stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi 
Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że przedmiotowa 
droga jest zaplanowana do wykonania i inwestycje związane z budową dróg są sukcesywnie 
realizowane. Dodatkowo Burmistrz nadmienił, że w dniu dzisiejszym został otwarty przetarg 
na wykonanie bocznej drogi w miejscowości Doły Biskupie, a doraźnie ubytki w drogach 
gminnych będą uzupełnianie przez Zakład Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad.  

 
14. Wolne wnioski i informacje. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnej Renacie 

Ćwiklińskiej. 
Radna Renata Ćwiklińska poinformowała, że dostarczanie wody przez jeden beczkowóz do 

miejscowości rolniczych, w których hodowane są zwierzęta nie jest wystarczające i poprosiła 
o częstsze jej dostarczanie. 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosław 
Wasilewski poinformował, że ma do dyspozycji tylko jedną beczkę, a czas jaki zajmuje 
dostarczenie wody do wszystkich miejscowości, w których nie ma wody, pozwala na objazd 
tylko jeden raz dziennie. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poprosił Kierownika Zakładu Gospodarki 
Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosława Wasilewskiego o podjęcie działań 
dotyczących możliwości wypożyczenia dodatkowego beczkowozu i poinformowanie 
mieszkańców w przypadku możliwości zwiększenia dostaw wody.  
Ponadto Burmistrz nadmienił, że cały czas są planowane i wykonywane działania mające na 
celu wykorzystanie alternatywnych rozwiązań takich jak przepięcia ujęcia wody i zasilania go 
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z innego źródła. Dodatkowo Burmistrz poinformował, że w obecnej sytuacji jest robione 
wszystko, aby mieszkańcom dostarczyć wodę i nie będzie żadnych przerw w jej dostarczaniu. 
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej podziękował kierownikowi i pracownikom 
Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie za podjęte i wykonywane działania 
związane ze skażeniem wody, a także zwrócił uwagę na zbyt małą ilość beczkowozów jaką 
dysponuje Zakład i poprosił o zaplanowanie zakupu kolejnego sprzętu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnej Barbarze 
Domagale. 
 Radna Barbara Domagała zwróciła się z prośbą o usprawnienie przepływu informacji 
i możliwości przekazywania ich mieszkańcom w bardziej sprawny sposób, a najbardziej 
w takich sytuacjach jaka jest obecnie w związku ze skażeniem wody. Mieszkańcy 
miejscowości, w których wystąpiła przerwa w dostawie wody zgłaszają zbyt późne 
przekazywanie informacji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że po uzyskaniu informacji 
od Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Ostrowcu Świętokrzyskim o braku 
przydatności wody do spożycia została umieszczona na stronie internetowej gminy, a sieć 
wodociągowa został płukana i woda chlorowana. Ponadto Burmistrz poinformował, że są już 
podjęte działania związane z uruchomieniem aplikacji, za pomocą której będą wysyłane 
informacje w formie wiadomości tekstowe (sms) do mieszkańców. Dodatkowo Burmistrz 
nadmienił, że nikt z mieszkańców nie zgłaszał o przypadku zachorowania w związku 
z zaistniałą sytuacją skażenia wody. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnemu Piotrowi 
Rakoczemu. 
 Radny Piotr Rakoczy nadmienił, że informacja od Państwowego Powiatowego 
Inspektora Sanitarnego w Ostrowcu Świętokrzyskim o braku przydatności wody do spożycia 
została przesłana w dniu 27.09.2023 r., a woda w wodociągach była chlorowana od 
26.09.2023 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnej Renacie 
Ćwiklińskiej. 

Radna Renata Ćwiklińska podziękowała Kierownikowi Zakładu Gospodarki Komunalno-
Mieszkaniowej w Kunowie Mirosławowi Wasilewskiemu oraz mieszkańcowi wsi Bukowie za 
podjęte działania i dostarczanie wody dla mieszkańców. Ponadto Radna poparła inicjatywę 
uruchomienia aplikacji do powiadamiania mieszkańców i zwróciła się z prośbą o dostarczenie 
wody w miarę możliwości dla mieszkańców, którzy hodują zwierzęta gospodarcze. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał czy są osoby chętne do 
zabrania głosu w tym punkcie. 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnemu 
Grzegorzowi Wanatowi. 
 Radny Grzegorz Wanat zapytał czy mieszkańcy, którzy mają możliwość korzystania 
z wodociągu przepiętego do innego źródła zasilania mogą w pełni z niego korzystać i czy woda 
była poddana badaniom. 
 Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosław 
Wasilewski poinformował, że woda w sieci wodociągowej zasilanej z ujęcia wody „Kunów 
Agromet” jest przydatna do spożycia i będzie badana. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał czy są jeszcze osoby 
chętne do zabrania głosu w tym punkcie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnemu 
Jarosławowi Jałocha. 

Radny Jarosław Jałocha poinformował, że sms-y, które są wysyłane przez 
przedstawiciela PGE Obrót dotyczące refundacji kosztów zużycia energii elektrycznej 
w wysokości 125 zł nie są fałszywe, a przedmiotowa refundacja będzie zastosowana na koniec 
roku kalendarzowego automatycznie dla odbiorców energii elektrycznej, którzy mają 
instalację fotowoltaiczną lub zwiększali limit zużycia energii, a w przypadku osób, które 
w ostatnim czasie nie zgłaszały żadnych zmian u przedstawiciela PGE Obrót, w celu pozyskania 
refundacji, zobowiązani są złożyć pisemny wniosek w jego siedzibie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy Kunów Lech Łodej poinformował, że w zakresie inwestycji do 
końca 2023 roku zostanie wykonana droga w miejscowości Kolonia Piaski i Doły Biskupie, co 
wynika z ostatnio „otwartych” przetargów. Ponadto, na konferencji prasowej, w której 
Burmistrz uczestniczył, została przekazana informacja o dofinansowaniu w wysokości 400 000 
zł, jakie otrzymała parafia w Kunowie na wykonanie dachu kościoła. Dodatkowo Burmistrz 
nadmienił, że inicjatywa pozyskiwania środków na remont kościoła i zagospodarowanie 
terenu wokół obiektu jest cały czas wspierana ze strony Urzędu Miasta i Gminy w Kunowie, a 
także przez mieszkańcy m. in. poprzez działalność fundacji, która przekazała kwotę 25 000 zł 
na pokrycie części kosztów związanych ze sporządzeniem projektu inwestycji. Ponadto 
Burmistrz poinformował, że zostały również podpisane dwie umowy na remont drogi w 
Miłkowskiej Karczmie tzw. „podlesie” – koszt inwestycji to 2 600 000 zł oraz droga w 
Chocimowie, które zgodnie z zapewnieniami wykonawców zostaną wykonane do końca 2023 
roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu sołtysowi wsi 
Bukowie Stanisławowi Dziułce. 

Sołtys wsi Bukowie Stanisław Dziułka poinformował, że w związku z zaistniałą sytuacją 
skażenia wody nie została przekazana informacja dotycząca przydatności wody do spożycia 
przez zwierzęta.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu sołtysowi wsi 
Biechów Józefowi Powrózkowi. 

Sołtys wsi Biechów Józef Powrózek zwrócił się z prośbą o remont drogi tzw. „łącznik” 
w miejscowości Biechów. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że przedmiotowa 
droga została zgłoszona do dofinansowania z programu „Polski Ład” i w momencie otrzymania 
przedmiotowych środków zgłoszone inwestycje dotyczące m. in. drogi w miejscowości 
Nietulisko Duże, Nietulisko Małe, Biechów, Kolonii Piaski, a także remont remizy OSP 
w Prawęcinie będą realizowane. Dodatkowo Burmistrz nadmienił, że 15 budynków gminnych 
tj. remizy, szkoły czy oczyszczalnia ścieków zostaną wyposażone w instalacje fotowoltaiczne.  
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że działania jakie są 
podejmowane w Gminie Kunów zostały ocenione przez niezależne instytucje i osiągnięte 
wyniki sklasyfikowały Gminę Kunów na pierwsze miejsce w powiecie i 20 miejsce 
w województwie. Ponadto Burmistrz dodał, że w ostatnim rankingu, gdzie kryteriami była 
m. in. liczba osób przyłączonych do kanalizacji, liczba oddanych do użytku mieszkań 
socjalnych, liczba nowo nasadzonych drzew, Gmina Kunów zajęła 7 miejsce w Polsce. Za 
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osiągnięty sukces Burmistrz podziękował Radnym Rady Miejskiej w Kunowie, sołtysom 
sołectw Gminy Kunów, a także pracownikom Urzędu Miasta i Gminy w Kunowie.  

Sołtys wsi Biechów Józef Powrózek podziękował Kierownikowi Zakładu Gospodarki 
Komunalno-Mieszkaniowej Mirosławowi Wasilewskiemu za wykonanie prac na terenie 
sołectwa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnej Barbarze 
Domagale. 

Radna Barbara Domagała podziękowała Burmistrzowi Miasta i Gminy Kunów Lechowi 
Łodejowi za pozyskane środki przeznaczone na inwestycje w oświacie w kwocie po 152 000 zł 
w roku 2024 i 2025 oraz przekazanie dzieciom 54 sztuk laptopów. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że gmina pozyskała 
wiele środków zewnętrznych przeznaczonych na inwestycje związane z remontami 
i wyposażeniem placówek oświatowych, a także zakup 56 laptopów przekazanych uczniom 
z terenu gminy Kunów. Ponadto Burmistrz nadmienił, że wykonane prace, jak i wyposażenie 
pracowni dydaktycznych, zostały zauważone na naradzie inaugurującej rok szkolny 
2023/2024, która odbyła się po raz pierwszy na terenie gminy Kunów, a uczestniczyli w niej 
przedstawiciele Kuratorium Oświaty wraz z dyrektorami szkół funkcjonujących na terenie 
województwa świętokrzyskiego. 

Radna Barbara Domagała także potwierdziła, że stan wyposażenia placówek 
oświatowych, wewnętrzna organizacja, współpraca gminy, samorządu lokalnego i rodziców 
z placówkami oświatowymi wywarła pozytywne wrażenie na uczestnikach spotkania. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej nadmienił, że placówki oświatowe 
z terenu gminy Kunów skorzystały ze wszystkich programów, jakie były ogłoszone, mających 
na celu rozwój oświaty i pozyskiwanie dodatkowych środków zewnętrznych na ten cel. 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że nie ma zgłoszeń do 
wzięcia udział w dyskusji i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 
 

15. Zakończenie obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zamknął obrady sto pierwszej   sesji 

Rady Miejskiej w Kunowie i podziękował wszystkim za udział w niej.  
 

Płyta CD z nagraniem obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie w dniu 28.09.2023 r. stanowi 

załącznik Nr 17 do protokołu.  

 

Transmisja z obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie jest dostępna pod linkiem: 
https://kunow.esesja.pl/transmisja/41327/sesja-rady-miejskiej-w-dniu-28-

wrze%C5%9Bnia-2023-r.htm  
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